
U PPSALAE  KO  N O M ERN  A

Fören:ngen  UppsaJaekonomeyna  -  ExfvaNnsat  sfyvefseg'nöte

Daturn:  2024-OC)-01

Tid:  14:48  -  17:11

Plats:  Arenan

Nänracande:

*  Alexander  Engdahl

*  Iris  Heike

*  Svante  Brundin

*  Fanny  Långström

@ Malte  Gustafsson

*  Alex  Reeves

@ Lily  Pairawan

*  Nora  Lawlor

«h Jamal  Ahmed

Frånvayande:

@ Theo  Wessman

Pvotoko[!
g! Möfets  öppnande

Alexander  förklarade  mötet  öppnat.

$2  T:!]ägg  av  övräga  punkfer

Punkterna  "Disciplinstadgar"  och  "Lagmiddagar"  lades  till.

$3 Goökännande  av föyedg'aagn:ngs!:sfan
Styrelsen  beslutade:
Att  godkänna  föredragningslistan.

fi4  Bes!uf  faf.tade  pey capsufam

Beslut  fattade  per  capsulam  lades  till  handlingarna.

$5 Godkännande  av  hesjlufs!Nggare

Styrelsen  beslutade:

Att  godkänna  beslutsliggaren.

% Vaf av justeyaye
Styrelsen  beslutade:

Attvä5a  Nora Lawlor  och Lily  Pairawan  till  justerare.

J.A. N.L. i.p.
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Inga  adjungeringar.

$8 Tenqpen  på Ufskotsgvuppen

Inget  att  rapportera  eftersom  första  mötet  inte  har  ägt  rum.

$9 Tempen  på Kontaktdagarna
Svante  rapporterade  att  "KD  x Recceveckorna"  är under  planering  och  att  målet

för  antal  företag  signerade  till  Kontaktdagarna  snart  är uppnått.

5'NO Tempen  på UEAM

Malte  rapporterade  att  en tillsättning  av  portföljförvaltare  kommer  att  ske  inom

kort.

$Th? Tempen  på  ansvaysområden

Alexander  (Or-dförande)  -  Alexander  rapporterade  att  mycket  arbetstid  lagts  på

representation  och  uppstart  av  verksamheten.

Ins  (Vice  ordforande)  -  Iris  rapporterade  att  hon  planerat  uppstartsmöten  med  de

olika  utskotten  och  hjälper  till  i förberedningen  av  Recceveckorna  och

Homecoming  weeks.  Vidare  nämnde  hon  att  näringslivsutskottet  och

internationella  utskottet  söker  projektgrupper  cinder  tillsättningsperiod  1.

Fanny  (Vice  ordforande  med  citbildninqsansvar)  -  Fann-y  rapporterade  att  arbetet

främst  kretsat  kring  STRUT.  Vidare  har  hon  deltagit  på representation  av  UUFS

och  varit  på internat  för  rektorns  ledningsråd  som  hon  fann  väldigt  lärorikt.

Vidare  nämner  hon  att  utbildningsutskottet  planerar  en ny  version  av

"Recceveckorna  x UTB".

Svame  (Vice  ordforande  med  naringslivsansvar)  -  Svante  rapporterade  att  möten

med  företagsgruppen  är planerade  och  att  de sista  avtalen  med

samarbetspartners  snart  är signerade.

.Malte  (Skattmastare)  -  Malte  rapporterade  att  han  har  inplanerat  möte  med

revisorn.  Vidare  berättade  han  att  det  löpande  arbetet  med  kårens  ekonomi

fortsatt  flyter  på bra.

Lily  (Styrelseledarnot  med  alumnansvar)  -  Lily  rapporterade  att  hon  planerar  ett

event  för  alumner  i form  av  en "after  work".

$Th3 Tenqpen  på STRUT

Fanny  rapporterade  att  STRUT  haft  sitt  första  möte  och  att  huvudfokus  ligger  på

kårvalet  och  diplorneringsceremonin.
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$?4  Rappovfeing  fyån UUFS

Alexander  rapporterade  att  UUFS  varit  på Gotlands  internat  och  att  de haft  en

kontorsrunda  i Uppsala  med  Kuratorskonventet,  två  givande  sammankomster.

Vidare  berättar  han  att  varken  handläggaren  eller  samordnaren  har  tillsats

ännu.

g?S Vaf  av  studenfrepyesentanfey

Fanny  presenterade  punkten  och  informerade  om  vilka

studentrepresentantuppdrag  som  Uppsalaekonomerna  behöver  tillsätta  på

central  nivå.  Därefter  hade  styrelsen  möjlighet  att  ställa  trågor.

Styrelsen  beslutade:

Affvä5a  Alex Reeves till  ordinarie  studentrepresentant  isamhällsvetenskapliga
fakultetsnämnden.

Affvä5a  Fanny Långström  till  suppleant i samhä11svetenskap1iga
fakultetsnämnden.

Affv"5a  Svante Brundin  till  studentrepresentant  för kommittän  för lika villkor.
Affvä5a  Nora Lawlor  till  studentrepresentant  för samverkan för fysisk  och
psykisk  hälsa.

ATTvä5a Iris Heike till  studentrepresentant  för forskningsutskottet.
Aftftvälja  Malte  Gustafsson  till  studentrepresentant  för  nämnden  för  excellenta

lärare.

ATTvä5a Theo Wessman till  studentrepresentant  för beredningsgruppen  för
pedagogiska  priset.

Attvälja  Alexander  Engdahl  till  studentrepresentant  för  intendenturstyrelsen.

gTh6 Revjdey:ng  av  KräspoNäcyn

Alexander  presenterade  punkten  och  styrelsen  fick  ställa  'frågor  på materialet.

Styrelsen  diskuterade  sedan  policyns  struktur  samt  kontrollerade  att  alla

kontaktuppgifter  stämde.

Styrelsen  beslutade:

Afffastslå  Uppsalaekonomernas  Krispolicy  med  föreslagna  ändringar.

Alexander  presenterade  punkten  samt  föreslagna  rubriker  för

Verksamhetsplanen  24/25.  Styrelsen  hade  därefter  rnöjlighet  att  ställa  trågor.

Styrelsen  beslutade:

Afffastställa  rubrikerna  "Utbildning",  "Medlemsnytta",  "Transparens"  och

"Kårvalet".

J.A. N.L. L.P.
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!jTh8 Pceseneax:on  och  goökännanoUe  av  Budgef  ( HT24/VT25

Malte  och  Iris  presenterade  förslag  för  Budget  1 HT24/VT25  och  informerade  att

den  är beräknad  med  försiktighetsprincipen.  Styrelsen  fick  därefter  ställa  trågor.

Styrelsen  beslutade:

Affgodkänna  Budget  1 HT24/VT25.

$19 Övriga  punktey

A) DNsc:pfNnsfadgay

Alexander  presenterade  punkten  och  informerade  styrelsen  om  att

disciplinstadgarna  lyftes  rinder  föregående  termin  och  att  arbetet  med  dem

planeras  fortsätta.  Styrelsen  ansåg  det  vara  relevant  att  fortsätta  framtagandet

av  disciplinstadgarna..

B) Lagrnfddagay

Iris  lyfte  punkten  och  styrelsen  diskuterade  sedan  vilka  från  styrelsen  som  ska

ha ansvar  för  vilka  lagmiddagar.

$2ö  Tid  föc  näföta  sfyvefsernö[e

Nästa  styrelsemöte  är 2024-OC)-10  kl.  17:00.

$2? Möfet  avs[ufades

Alexander  förklarade  styrelsemötet  avslutat.

JA. N L. b.p.
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V:d  pyof.oko!fet

Jamal  Ahmed

Sekreterare

Nora  Lawlor Lily  Pairawan

Justerare Justerare

J.A. N.L. L.P.



Uppsa}aekonomerna

Per  capsu[arn-besjuf,  [edighetsansökan

Enligt  reglementet  måste  en  ansökan  om  ledighet  för  en  arvoderad  ställas  skriftligen

till  styrelsen  i sådan  tid  att  frågan  kan  behandlas  på  ett  styrelsemöte  som  infaller

minst  14  dagar  innan  semestern  avses  påbörjas.  Då detta  inte  var  möjligt  har  följande

beslut  fattats  per  capsulam.

S[yuoeNsen  sanmanfyädey  pex  eapsuuam  och  hesJluRay  aTT:

Godkänna  semesteransökan  förJris  Hejke  den  20-23/08  - 2024

Bestuf:ef  fattades  per  eapsu}am  2024-O7-30

i

Alexander  Engdahl

Ordförande

Iris  HeiÄe

Vice  ordförande

Svante  Brundin

Vice  ordförande  med

näringslivsansvar

Vice  ordförande  rned

utbildningsansvar

Alex  Reeves

Styrelseledamot  med

utbildningsansvar

Malte  Gustafsson

Skattmästare

4/, i

Theo  Wessman

Styrelseledamot

Lily  Pairawan

Styrelseledamot  rne,d

alumniansvar  /

Nora  Lawlor

Styrelseledamot

Borgen,  2024-0C)-10



tTppsa}aeN<ono'ccherna

P er  capsularn-besMut,  besfäjfnNng  av  datogafodnj

SfyreNsen  sammanRyädey  pey  capsuNam  och  besuufay:

Afitgodkänna  en  kostnad  om  60  473krink1  moms  förinköp  avdatorfodral  till

Uppsalaekonomernas  välkomstverksamhet.

BesNutet.  fattades  pey  eapsuNarn  2024-O8-O7.

Alexander  Engdahl

Ordförande

Iris  Heike

Vice  ordförande

Fanny  Långström

Vice  ordförande  rned
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Malte  Gustafsson

Skattmästare

utbildningsansvar

Alex  Reeves

Styrelseledamot  med

utbildningsansvar

Theo  Wessman

Styrelseledamot

Svante  Brundin

Vice  ordförande  med

näringslivsansvar

Lily  Pairawan

Styrelseledamot  med

alumniansvar
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Nora  Law'Iaor

Styrelseledamot

Borgen,  2O24-0'-10



Uppsa}aekoi'xon'itar:a;a.

Per  capsujarn-bes[ut,  [ed:ghefsansökan

Enligt  reglementet  måste  en  ansökan  om  ledighet  för  en  arvoderad  ställas  skriftligen

till  styrelsen  i sådan  tid  att  frågan  kan  behandlas  på  ett  styrelsemöte  som  infaller

minst  14 dagar  innan  semestern  avses  påbörjas.  Då detta  inte  var  möjligt  har  följande

beslut  fattats  per  capsulam.

StyyeNsen  sammanträdeu"  pey  capsuNam  och  hesNufay  aTT:

Godkäryna  semesteransökan  förFannyLårygström  den  642/08  - 2024

Beslutet  fattades  pey  capsuJam  2024-07-2C)

Alexander  Engdahl

Ordförande

Ifis  Heföe

Vice  ordförande

7:anny LångstrÖm
Vice  ordförande  med

Alex  Reeves

Styrelseledamot  rned

utbildningsansvar

Malte  Gustafsson

Skattmästare

Theo  Wessman

Styrelseledamot

Svante  Brundin

Vice  ordförande  med

näringslivsansvar

Lily  Pairawan

Styrelseledamot  med
!:l11  it'n  ri  ion  etyor

Nora  Lawlor

Styrelseledamot

Bo'ygen,  2024-09-10


